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Ditte Strandbygaard _A_ 
 
Martin Samsing _X_  
     
Hans Djuurhus _X_ 
 
Jesper Jørgensen _X_ 
 
Jørgen Skadhede _X_ 
 
Anders Poulsen _X_ 
 
Andrea H. Sørensen _A_ 
 
Christian Hirth  __ 
 
Kasper Kjærgaard _X_ 
 
David  _X_ 
 
Maria Frandsen _X_ 
 
Michael Wold  _A_ 
 
Claus Møller  _X_ 
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Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 22. februar 2022 
kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 
 

 

Nr. Afsat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) elever 
b) lærere og 
pædagoger 
c) ledelsen  

a) Udgangsforbuddet fylder en del, blandt andet på grund af ly-
sten til at gå i Rema. Fra Fælles elevrådet; fokus på mobning og 
hvordan det kan kommes til livs. Derudover drøftes toiletterne på 
skolerne, som nogen steder trænger til lidt renovering.  
På Stengård er der elevrådsmøde i næste uge, hvor blandt andet 
udgangsforbuddet, kantineudvalget og mobning skal drøftes 
b) Vi er kommet godt igennem vinterferien, som gav en velfor-
tjent pause. God stemning blandt lærere og pædagoger. Dejligt at 
slippe for Corona.  
c) Der er ansættelsessamtaler til stillingen som faglig leder onsdag 
d. 23. Udearealerne er endnu ikke helt færdige, men det begyn-
der at se godt ud . 

02 40 
min 

Skolebestyrel-
sens opgaver 
og mandat 

Vi havde en længere drøftelse med udgangspunkt i den tilsendte 
pjece og det eksisterende årshjul for bestyrelsen. 
 
Det er vigtigt for bestyrelsen, at der er styr på de formalia som 
der skal være skalstyr på. 
Derudover ønskes mulighed for, at komme tættere på det som 
har reel betydning på undervisningen. 
Mht. tilsynsopgaven, har bestyrelsen tidligere haft en række 
KPI’ere som støttede noget af det arbejde. Det kunne være en idé 
at overveje om der er nogle faste målepunkter som bestyrelsen 
ønsker at gennemgå med faste intervaller 
 
Lederansættelser blev drøftet grundigt, da det er et aktuelt emne 
i lyset af kommende ansættelse. Der var mange synspunkter i spil, 
som alle i bund og grund handlede om, at man som bestyrelse 
kan få reel indflydelse på de processer der handler om priorite-
ring af ledelsesressourcer, samtidig med at det sker i samarbejde 
med skolens ledelse. Flere udtrykker ønske om at blive inddraget i 
de ledelsesmæssige overvejelser omkring skolens ledelses-set-up, 
herunder den egentlige ledelsesstruktur, prioritering af ledelses-
ressourcerne på skolen og ændringer i disse. Samtidig ønskes en 
større indflydelse på en egentlig ansættelsesproces både i forhold 
til indhold i stillingen, beskrivelse af profil, stillingsopslag samt ud-
vælgelse af kandidater. På næste møde fremlægges et egentlig 
forslag til hvordan bestyrelsens indflydelse skal gøres gældende. 
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Budgettet er også en stor del af bestyrelsens fokus og arbejde, og 
der ønskes også her en indflydelse på beslutninger. Det er derfor 
en god idé med den arbejdsgruppe som mødtes med Claus ugen 
inden mødet til en detaljeret gennemgang af budgettet. Derud-
over skal økonomien gennemgås regelmæssigt i bestyrelsen, så 
den kan følges tæt her. 

    

03 40 
min 

Budget 2022 Budgettet blev gennemgået og godkendt. 
Skolen budgetterer med et mindre underskud på ca. 380.000 for 
2022. Det skyldes primært at vi har flere lærere ansat end vi får 
lønmidler til. Det betyder, at vi justerer i budgettet når/hvis der 
sker ændringer i antal lærere på skolen, eksempelvis ved opsigel-
ser eller barsler. Dette følges også tæt i bestyrelsen og den ind-
drages når der kan/skal prioriteres på ny. 
 
Claus udarbejder forslag til budgetudtalelse som dækker over lo-
kalet til madkundskab, med baggrund i Verdensmålene og valgfa-
get madkundskab som eksamensfag 

04 15 
min 

Valg til skole-
bestyreslen 

Der er forskudt valg til skolebestyrelsen hvert andet år, hvor 
fire/tre af medlemmerne er på valg. Valget planlægges. 
 
Valget løber af stablen her i foråret. Vores udfordring er, at det er 
uklart hvem der præcis er på valg, da vi har haft flere supplerings-
valg i valgperioden. Claus undersøger hvordan vi skal forholde os, 
og melder ud til bestyrelsen 

05 15 
min 

Kommunika-
tion 

Udskydes 
 

06 15 
min 

Anderledes 
dage, læn-
gere dage i 
SFO/Klub 

Udskydes 

07 10 
min 

Evt.   

08 5 min Punkter til 
næste møde 

Jørgen fremsender forslag til afstemning, jvnf. punktet om faglig 
ledelse 
Oplæg om skolens virke/ledelsesmodel 
Principperne 
 
Sager fra BUU 

 
 


